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Gminny Ośrodek Sportu, Turystyki i Rekreacji w Rzgowie

Siedziba Gminnego Ośrodka Sportu, Turystyki i Rekreacji, czyli w skrócie GOSTiR 

znajduje się w Rzgowie przy ulicy Szkolnej 5. 

Budynek GOSTiR w Rzgowie.



Czym zajmuje się GOSTIR w Rzgowie?

Podstawowym zadaniem GOSTiR jest prowadzenie działalności służącej 

upowszechnianiu i rozwojowi kultury fizycznej, sportu, rekreacji i turystyki. 

Hala sportowa GOSTiR w Rzgowie – hala główna. 

W naszym obiekcie możesz wynająć boisko do gry w siatkówkę, kosza, badmintona, 

tenisa ziemnego, piłkę nożną, jak również zagrać w ping-ponga lub squasha. Możesz

skorzystać również z siłowni oraz sauny. Dostępne dla klientów są także trzy salki 

aerobowe. 

Squash GOSTiR w Rzgowie



Siłownia GOSTiR w Rzgowie

Siłownia GOSTiR w Rzgowie Ścianka wspinaczkowa GOSTiR w Rzgowie

Sauna GOSTiR w Rzgowie

GOSTIR posiada ofertę cyklicznych zajęć dla dorosłych m.in.: zumba, fitness, joga, 

zdrowy kręgosłup, pilates, płaski brzuch, seksi pupa, stepy oraz dzieci w różnym 

wieku m.in.: cheerliderki, karate, may thai, tenis ziemny, piłka nożna, ścianka 

wspinaczkowa. Zajęcia prowadzone są przez wykwalifikowanych instruktorów.



Jak do nas dojechać?

Do budynku GOSTIR w Rzgowie prowadzą dwa wjazdy: od ulicy Szkolnej i od ulicy 

Literackiej. Wejście główne znajduje się od strony ulicy Szkolnej i jest ono 

przystosowane dla osób niepełnosprawnych, starszych i dla rodzin z dziećmi. 

Mapa dojazdu do GOSTIR w Rzgowie. 

Wejście główne do GOSTIR w Rzgowie. 



Kiedy wejdziesz do budynku GOSTiR w Rzgowie zaraz przy drzwiach po prawej 

stronie znajduje się tyflomapa. 

Tyflomapa GOSTiR w Rzgowie

Za drugimi szklanymi drzwiami na środku znajduje się recepcja, gdzie otrzymasz 

wszystkie niezbędne informacje dotyczące naszej oferty oraz rezerwacji. 

Recepcja GOSTIR w Rzgowie



Do budynku i wszystkich jego pomieszczeń można wejść z psem asystującym i psem

przewodnikiem. 

W obiekcie znajduje się pętla indukcyjna dla osób słabosłyszących. Osoby głuche 

mogą skorzystać z usługi wideo tłumacza po wcześniejszym ustaleniu terminu 

potrzeby skorzystania z tej formy kontaktu. 

Na przykład można mieć przy sobie kartkę „Chciałbym skorzystać z Wideotłumacza”.

Pracownik recepcji w parę minut zorganizuje taką możliwość. 

Piktogram oznaczający usługę tłumacza języka migowego, dwie dłonie 

w geście migania. 

Kontakt z pracownikami GOSTIR w Rzgowie

Gminny Ośrodek Sportu, Turystyki i Rekreacji w Rzgowie czynny jest od poniedziałku

do niedzieli w następujących godzinach: 

Godziny pracy:

Poniedziałek 7:30 – 22:30

Wtorek 7:30 – 22:30

Środa 7:30 – 22:30

Czwartek 7:30 – 22:30

Piątek 7:30 – 22:30

Sobota 8:15 – 15:30 (w okresie wakacyjnym nieczynne)

Niedziela 14:15 – 21:30 (w okresie wakacyjnym nieczynne)

Jeśli chcesz się z nami skontaktować telefonicznie, zadzwoń pod numer 42 213 30 

08. Możesz też wysłać e-mail na adres: sekretariat@gostir-rzgow.pl     albo możesz 

mailto:sekretariat@gostir-rzgow.pl


skontaktować się za pomocą elektronicznej skrzynki podawczej na portalu 

ePUAP.gov.pl: /GOSTiR_Rzgow/skrytka

Skrzynka na ePUAP to dostępny publicznie środek komunikacji elektronicznej, który 

służy przekazywaniu dokumentów. 

Toalety dla osób niepełnosprawnych

Specjalna toaleta znajduje się na parterze,

za recepcją wejście po prawej stronie. 

Toaleta dla niepełnosprawnych GOSTiR w Rzgowie

Jeśli przyjedziesz do nas autem zaparkuj na specjalnie oznaczonym miejscu.

Miejsca dla osoby niepełnosprawnej przy budynku GOSTiR w Rzgowie
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